

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

INF/18/Add.2
7 April 1953

General Distribution

DE-RESTRICTION OF DOCUMENTS

It was announced in INF/18/Add.1 of 11 February 1953 that certain documents, issued up to the end of 1952, would be de-restricted, in accordance with the agreed procedure (outlined in INF/18), on 31 March 1953, subject to no request to the contrary being received from any contracting party. No such request was received with respect to the following documents and these were accordingly de-restricted on that date.

G/5/Add.3

G/37 - 39

L/66 - 68

Document G/4/Add.3 will remain restricted as requested by a contracting party.

MISE EN DISTRIBUTION GENERALE DE DOCUMENTS

Il avait été annoncé dans le document INF/18/Add.1 du 11 février 1953 que certains documents parus au 31 décembre 1952 seraient mis en distribution générale le 31 mars 1953 conformément aux règles adoptées (exposées dans le document INF/18) à moins qu'une partie contractante ne s'oppose à la diffusion de l'un d'eux. Aucune opposition ne s'est manifestée au sujet des documents ci-après qui ont été mis en distribution générale à la date prévue:

G/5/Add.3

G/37 - 39

L/66 - 68

Quant au document G/4/Add.3, il restera à distribution limitée sur la demande d'une partie contractante.